
   MČ Praha Velká Chuchle zápis z jednání výboru školského dne 18.10.2017 

 
 

Přítomni:  předseda výboru: Martin Šimek 
                   členové výboru:  Mgr. Lenka Felix, PhD. Jana Pondělíková                                                                                                              
                  tajemnice: I. Kesslerová 
                  omluveni: Mgr. Patricie Bošková, Ing. Soňa Froňková 
  
Program: 
 
1) seznámení s Výroční zprávou ZŠ za 2016/2017 
2) nominace členů školské rady 2018 - 2020 
3) aktuální stav provozu ZŠ - detašované pracoviště, provizorní jídelna, aktuální stav 
    přístavby 
4) příprava na zajištění provozu MŠ od 2020 
5) různé 
 

 
1, Výroční zpráva ZŠ za 2016/2017 

Výbor byl seznámen s výroční zprávou Základní školy Charlotty Masarykové Praha 5 – Velká Chuchle za 

školní rok 2016/17 a bere ji na vědomí. 

 

2, Školská rada 2018 - 2020 

Výbor byl seznámen nutností nominace nových členů školské rady na funkční období 2018 až 2020. 

Nominaci členů za rodiče a pedagogický sbor předloží ředitelka ZŠ nejpozději do konce listopadu, aby nová 

školská rada mohla být schválena ZMČ. 

Ohledně dvou členů za zřizovatele, doporučuje školský výbor projednat na nejbližším ZMČ. Stávající členové 

jsou Mgr. Lenka Felix a místostarosta Martin Šimek. 

 
3) Aktuální stav provozu ZŠ 
 
Předseda výboru seznámil členy s aktuálním stavem provozu nové budovy a jídelny ZŠ v areálu bývalého 
Fematu. Před uvedením do provozu proběhly všechny potřebné prohlídky DOSS a byly vydané souhlasné 
stanoviska s užíváním. Současně bylo schváleno příslušným odborem MŠMT a MHMP využívání 
detašovaného pracoviště, navýšení kapacity ZŠ a změna stravování žáků formou výdejny. 
 
V modulární škole jsou dvě 1. třídy, 5. třída a družina. Družina zde slouží pro ranní využívání od 7hod a dále 
odpoledne po ukončení výuky prvních tříd a po 15hod se přesouvají druhé a třetí třídy z horní budovy ZŠ. 
 
V dočasné jídelně jsou stravováni žáci celé školy, jídlo je dováženo ze školní jídelny v Radotíně (cca 330 
obědů pro žáky + učitelé a senioři). Nově je možnost výběru ze dvou jídel včetně bezlepkové stravy. 
Prozatím jsou na kvalitu pozitivní ohlasy ze strany žáků, rodičů i seniorů. 
 
Informace ohledně plánované přístavby ZŠ – v současné době čekáme na vydání stavebního povolení 
(předpoklad do konce 11/2017), následně proběhne výběrové řízení na zhotovitele. Podle ukončení soutěže 
bude zahájena výstavba.  
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4) Příprava na zajištění provozu MŠ od 2020 
 
Na základě požadavku předsedy výboru připravila ředitelka MŠ Mgr. Pondělíková, analýzu plánovaného 
provozu MŠ v souvislosti se zavedením předškolního vzdělávání pro děti od 2 do 6 let. Podle nového zákona 
č. 178/2016 Sb., se zavádí od 1.9.2017, povinné předškolní vzdělávání pro děti, kteří od dosáhnou do konce 
srpna daného kalendářního roku pěti let. Dále od 1.9.2020 bude předškolní vzdělávání organizováno pro 
děti ve věku od 2 let.  
 
Podle aktuálně dostupných informací se může v naší MČ jednat až o 18 dětí ve věku 2 let k 1.9.2020. S tím 
souvisí zvýšené požadavky na hygienické, bezpečnostní, psychosociální, materiální a personální podmínky, 
včetně stravování, atd. Je tedy nutné začít řešit prostory pro MŠ, které nebudou od r. 2020 dostačovat. 
 
Školský výbor doporučuje ZMČ aby se neprodleně zabývalo řešením zajištění dostatečných prostor MŠ.  

 
 
5) Různé 
 
Předseda výboru seznámil členy o připravovaných výzvách MHMP a MŠMT ohledně dotací pro ZŠ a MŠ.  
 
Pro ZŠ  „Modernizace zařízení a vybavení pražských škol II" – je možné využít pro zřízení a vybavení 
odborných učeben. V této souvislosti již proběhlo jednání s ředitelkou ZŠ ohledně přípravy žádosti 
s odborným konzultantem. 

 
Pro MŠ „Rekonstrukce a vybavení center ekologické výchovy, učeben a jiných zařízení pro účely EVVO 
("Přírodní zahrady"). Cílem výzvy je obecně rozvoj enviromentálního vzdělávání a výchovy u předškolních 
dětí a žáků základních škol s vyšším využíváním kontaktu s přírodním prostředím (dá se tím vhodně 
rekonstruovat školní zahrada). Max. výše dotace 500tis. Bylo domluveno s ředitelkou MŠ projednání 
plánované výzvy a zajištění podání žádosti. 
 
Ředitelka MŠ informovala o proběhlé brigádě rodičů dětí na „spodním“ hřišti u MŠ, akce byla velmi dobře 
připravena a byla odměněna vysokou účastí rodičů. 
 
Návrh Mgr. Felix – v areálu ZŠ vybudovat přístřešek pro děti, které dorazí do areálu školy ještě před 
otevřením školy, aby se mohly schovat při nepřízni počasí. Předseda výboru probere s ředitelkou ZŠ. 
 

 
 
V Praze dne 19.10.2017  
 
 
                                                                                                           Martin Šimek 
                                                                                                  předseda výboru školského 
 


